
 

 ACTA

Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

CISP/2017/3 La comissió informativa de l'àrea social i participació

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 11 / d’abril / 2017

Durada Des de les 13:15 fins a les 13:55 hores

Lloc Saló de comissions

Presidida per Maria del Carmen Ruiz Rueda

Secretari María Ángeles Lorente Mirallas

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

DNI Nom i Cognoms Assisteix

73390320B Carla Miralles Castellá SÍ

73390459N Elisabet Fernández Millán SÍ

22531546X Enric Pla Vall SÍ

73390434X Hugo Romero Ferrer SÍ

73386493W Jordi Moliner Calventos SÍ

18939421W Josep Lluis Batalla Callau SÍ

73390029L Luis Gandía Querol SÍ

20245836V Marc Albella Esteller SÍ

19004911B Maria del Carmen Ruiz Rueda SÍ

18986416P María Begoña López Branchat SÍ

18914990C María Dolores Miralles Mir SÍ

47629476H Miguel Ángel Vidal Pascual SÍ

 



 

 

 

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el President obre la sessió, 
procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

 

A) PART RESOLUTIVA

 

Aprovació de l'acta de la sessió anterior

 Se pospone su aprobación para la próxima Comisión.

 

Despacho extraordinario

 No hay.

 

 

B) ACTIVITAT DE CONTROL

 

Otros asuntos

 La Sra. Ruiz Rueda da cuenta y expone lo realizado y lo previsto por la Concejalía de Política 
Social, Igualdad y Discapacidad, y que a continuación se detalla:
- Ayudas Económicas de Marzo por un importe total de 41.431,00€
-Tarjeta Dorada: ültima edición el psado 7 de abri: 19 tarjetas. Próxima edición el 5 de mayo.
- Vales CONSUM: A fecha de hoy se han entregado 8.810,00€ en Vales.
- Contratación Agente de Igualdad: Publicado en el BOP el jueves 6 de abril y el plazo de 
presentación finaliza el 18 de abril.
- Para después de Semana Santa se publicará la convocatoria para la constitución de una 
bolsa de trabajo para contratar a un/a educador/a social y dos trabajadores/as sociales.
- Se ha iniciado el expediente de contratación por IT de la Educadora Inmaculada Temprado y 
se iniciará en expediente de contratación por IT de la SAD Encarna Vilagrasa.

El Sr. Romero da cuenta y expone lo que tienen previsto hacer en la Concejalía de Gobvern 
Obert i Noves Tecnologies, y que a continuación se detalla:
-DESTACA.

-29/30 div. I dis. Setembre. 
-Fira d’empreses en caire d’innovació tecnològica. 
-Espai de networking. 
-Espai per a la UJI i els seus grups de investigació. 
-4 taules rodones. 

1.Agricultura i medi ambient.
2.Industria i Economia circular. 
3.Turisme i Salut.
4.Infraestructures.

-PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS.
-Un mínim de participants per a que les propostes avancen en el procés. 
-Fer partíceps a les entitats i associacions.
-Presentació dels pressupostos participatius als consells sectorials.

 



 

-Quantitat fixa X mil euros reservats als primers projectes. Si un projecte ho val i és el 
més votat s'emportarà els X mil , si el més votat no costa X passarà al segon i així.
-SUBVENCIÓ.

-Participació. Pressupost participatiu i assemblees de delegats. 
-Transparència. El visor pressupuestari i el manteniment d'aquest. 

-SEU ELECTRONICA.
-Grup de treball en informàtica, serveis jurídics i tecnica linguistica que estem 

ampliant i treballant per aconseguir una unitat entre els tràmits interns i desprès que aquests 
es traslladen al ciutadà de manera que tots els tràmits es puguen tramitar de manera on-line 
des de la seu electornica, esperem que durant aquest 2017 puguem tindre tots els tràmits que 
el ciutadà pot fer amb l'ajuntament de manera telemàtica. 
-WEB POLICIA.

-Demà es presenta la nova web de la policia municipal.
-Cost zero, només el domini sinó mequivoco.
-Un lloc on es canalitzarà tota la informació que gestiona policia. 

-ASSEMBLEES VEINALS.
-Esperarem a la resposta de correus de la alegació que hem posat des de 

l'ajuntament per convocar aquest any les assemblees. 
-També vull donar-los i dotar-los de assemblees més formals i estables, tipus 

consells territorials però si que siguen organs consultius com poden ser els consells 
sectorials. 
-MUPIS. 

-Contractació, licitació, concurs dels MUPIS. 
-Fins ara, conveni que acaba. 
-Un concurs on oferirem millores (recollida de piles, uns panells sencills per a 

publicitat més ordinaria, entre altres coses)
 i també criteris economics.

-Mupis com a espais electorals proposta d'Acord Ciutadà. 

 

 

C) PRECS I PREGUNTES

 

El Sr. Batalla pregunta si los MUPIS son públicos o privados
El  Sr.  Romero  contesta  que  son  privados  con  ocupación  en  vía  pública.  Cuando  el 
Ayuntamiento quiere colgar algo una cara es para la Empresa y la otra para el Ayuntamiento.  
Si que se paga la impresión del cartel.
El Sr. Batalla pregunta si en la nueva contratación se tendrá en cuenta excepcionalmente la 
época electoral.
El  Sr.  Romero contesta  que  no  es  mala  idea  disponer  de la  parte  que puede utilizar  el  
Ayuntamiento.
El Sr. Batalla entraga copia a todos los grupos copia de la moció dels veïns i veïnes de costa 
nord, sud i Ermita a rebre el  servei de correu ordinari de Vinaròs, para su inclusión en el  
próximo Pleno (Registro de entrada 2017-E-RC-5912 de 11 de abril).
El Sr. Gandia comenta que hay un anuncio de la Associacio Veins Migjorn comunicando su 
nueva sede en el edificio de los Servicios Sociales.
La Sra Ruiz comenta que están utilizando un espacio en la segunda planta del edificio como 
lo hacen otras Asociaciones.
La Sra Fernández pregunta como va el Club de la Vida.
La Sra Ruiz contresta que funciona muy bien y que en la próxima Comisión se entregará 
copia de la memoria.
El Sr. Batalla solicita información sobre una instancia presentada por él el 6 de marzo de 2017 
(RC-3456) . La Secretaria toma nota y averiguará a que departamento a sido asignado y lo  

 



 

comunicará al Sr. Batalla (Alcaldía y Tesorería)
-El Sr. Gandia quiere hacer constar, para que se solucione, que todas las semanas Carmen 
Fabrega pasa a los grupos de la oposición el  registro de entrada y salida y en el  listado 
electrónico no consta la descripción de lo registrado, sólo pone solicitud general.
-El Sr. Romero dice que lo tendrán en cuenta

Sin  haber  más  asuntos  que  tratar  ,  a  las  13:55  horas  de  la  fecha  indicada  en  el  
encabezamiento del acta, se levanta la sesión.
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